



## Besluitenlijst

Onderwerp: Presidium

Datum: 19 juni 2018 NOT18-0145

Aanwezig: A.B. Blase (voorzitter), M. Bankras-van der Klein (HOP), V.T.A. Wanst (VVD), mw. G. Klercq (CDA), M. Feelders (D66), mw. T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), G.B. Dirkmaat (Senioren Heerhugowaard), I.H. Louis (Pvda), S. Visser (Nederland Duurzaam) en H. Wijnveen (waarnemend griffier).

Afwezig: C. Kwint (GroenLinks)

Notulen: H. Wijnveen

Nr.	Onderwerp:	Actie
01.	<b>Opening</b>	
02.	<b>Mededelingen / vragen</b>	
	<ul style="list-style-type: none"><li>VKA openstaande moties De voorzitter meldt dat het college heeft besloten dat de opdracht om een brief te sturen naar de staatssecretaris voor Justitie en Veiligheid, feitelijk een wens is van de gemeenteraad en dus ook door de raad moet worden opgesteld en verstuurd. Een kopie van de motie moet als bijlage bij de brief worden gevoegd.</li></ul>	
	<ul style="list-style-type: none"><li>VKA toezeggingen commissies en raad</li><li>Vragen voor het Presidium van A. Groot-Valent Afgesproken wordt dat een Pdf-versie voortaan altijd aan de raad wordt aangeboden. Of daarnaast sprake zal zijn van een web-based versie is afhankelijk van een overleg tussen Gido Oude Kotte en Annette Valent. De afspraak wordt bevestigd dat de jaarstukken c.a. van de GR-en die op 15 april van ieder jaar naar de gemeente worden gestuurd, meteen ook ter informatie alvast naar de raadsleden worden gestuurd.</li></ul>	<b>Actie Griffie</b>  <b>Actie Griffie</b>  <b>Actie Griffie</b>
	<ul style="list-style-type: none"><li>Mededeling voorzitter: Bert deelt onder embargo mee dat de colleges van Heerhugowaard en Langedijk beide het Haalbaarheidsonderzoek ambtelijke fusie hebben besproken. De uitkomsten van het onderzoek leiden voor wat Heerhugowaard betreft in de richting van aanbeveling voor een bestuurlijke fusie. In Langedijk vraagt een standpunt over de conclusies meer tijd. Op 20 juni is het onderzoeksrapport openbaar en wordt de raad geïnformeerd via een raadsinformatiebrief met bijlagen. Besluitvorming over het haalbaarheidsonderzoek wordt voorbereid voor een te plannen raadsvergadering op 18 september. Daaraan voorafgaand zal het rapport met de raad worden besproken in een BOT-overleg en in een raadscommissie.</li></ul>	

Nr.	Onderwerp:	Actie
	Monique Bankras (wnd. voorzitter vertrouwenscommissie) zal de Annette Valent (= voorzitter vertrouwenscommissie vragen om met de kabinetschef CdK contact op te nemen.	
		<b>M. Bankras</b>
<b>03.</b>	<b>Vaststellen besluitenlijst raadsconvent d.d. 22 mei 2018</b> De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn afgehandeld / in behandeling.	
<b>04.</b>	<b>Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 28 juni 2018 en de behandeling van de Voorjaarsnota op 3 juli 2018 – aanvang: 18.00 uur.</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• VKA openstaande moties</li> </ul>	
<b>05.</b>	<b>Evaluatie vorige raad d.d. 5 juni 2018</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Commissie Mens en Samenleving d.d. 22 mei 2018</li> <li>• Commissie Stad en Ruimte d..d 12 juni 2018</li> </ul>	
	De opmerking wordt gemaakt dat stemverklaringen zich vaak niet beperken tot maximaal twee zinnen. Afgesproken wordt dat de fractievoorzitters dit ter harte nemen en dat ook aan hun fractieleden meegeven.	<b>Allen</b>
	Het gebruik van de microfoons in een commissievergadering is nog niet voor iedereen duidelijk. Bevestigd wordt dat het gebruik van de microfoons in de commissievergadering gelijk is aan het microfoongebruik tijdens een raadsvergadering.	<b>Allen</b>
<b>06.</b>	<b>Evaluatie en verantwoording project opkomstbevordering</b> Afspraak: de fractievoorzitters bespreken de evaluatie/verantwoording in hun fractie. Dit onderwerp wordt voor de komende presidiumvergadering geagendeerd.	<b>Allen</b>
		<b>Griffie</b>
<b>07.</b>	<b>Aanbevelingen raad participatie</b> Het presidium besluit de griffie opdracht te geven om een verordening op te stellen waarbij een raadscommissie kan worden ingesteld voor communicatie en participatie. Er zal uitvraag bij de raadleden worden gedaan voor enkele 'meedenkers' voor het opstellen van de instellingsverordening voor de commissie. Op 17 juli as. zal de concept-verordening voor het presidium geagendeerd worden.	<b>K. Hannink</b>
		<b>Griffie</b>
<b>08.</b>	<b>Rondvraag</b> Nogmaals wordt door het presidium gevraagd om bij het doorschuiven van onderwerpen op de termijnagenda, daar een heldere verklaring bij te vermelden. De griffie zal hier op letten.	<b>Griffie</b>

Ter attentie van de voorzitters: Graag bij het opnoemen van afwezigheid

Nr.	Onderwerp:	Actie
	van personen niet aangeven dat de betreffende persoon met vakantie is. (kan inbraakgevoelige informatie zijn)	<b>Allen</b>
	Er zal aan de raadsleden via een raadsinformatiebrief uitleg gegeven worden waarom de expliciete duurzaamheidsparagraaf geen onderdeel meer uitmaakt van het raadsbesluit-format. Het format voor een raadsvoorstel/-besluit met toelichting zal op de raadswebsite geplaatst worden.	<b>Griffie</b> <b>Griffie</b>
<b>09.</b>	<b>Sluiting</b> De voorzitter sluit de vergadering om 19.50 uur.	
	----- <b>Spaaragenda</b> - Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app? - Evaluatie mircofoongebruik bij de commissievergaderingen	november